
                             Správa zo stretnutia  

„Komisie pre stavebníctvo, pozemné komunikácie, územné plánovanie  

a rozvoj samosprávneho územia obce  „ 

konaného dňa 7.12.2022 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : 1. Tvaromiestna obhliadka budovy Pošta a Ubytovne 

                 2. Prehodnotenie stavu budov a zaujatie stanoviska komisie 

  

1. Dňa 7.12.2022 vykonala komisia tvaromiestnu obhliadku budov a to Pošty 

a Ubytovne na futbalovom ihrisku, so zámerom prehodnotenia ich súčasného stavu.  

2. Komisia po zhodnotení stavu budovy Pošty súhlasí s jej rekonštrukciou. 

Komisia po obhliadke budovy bývalej ubytovne na futbalovom ihrisku zhodnotila jej 

stav a odporúča prvé nadzemné podlažie zrekonštruovať na nájomné byty. 

 

 

 

 

 

                                                                

                                                 Mário Petrík v.r.                                                                                     

                                                Predseda komisie 

 

 

 


